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KTW - “Young Engineer” 
 

The Project Team organized a community outreach event called “Young Engineer” for P.4 to P.6 pupils of 
S.K.H. Holy Carpenter Primary School during “Lo Pan Festival” on 15 July 2018 at the Community Liaison 
Centre at Ma Tau Kok. We are pleased to have Kowloon City District Councilor Mr. KWAN Ho Yeung joined 
this meaningful event.   
 
All pupils had the opportunity to “work” as “young engineers” and construct a safe and sound model of a 
vehicular bridge with simple resources like waste paper, wooden sticks and plastic tapes.  All participants 
enjoyed the event and all the “young engineers” had demonstrated their team spirit and creativity. 
 

啟德西 –「小小工程師」  

 

中九龍幹線—啟德西工程團隊於 2018 年 7 月 15 日(魯班先師誕辰日)，邀請聖公會聖匠小學四年級

至六年級的學生，前往位於馬頭角的社區聯絡中心，參加「小小工程師」社區聯繫活動。我們很

高興邀請九龍城區區議員關浩洋先生參與是次極具意義的活動。 

 
當日，同學們化身成為「小小工程師」，利用簡單的資源，包括廢紙、竹枝和膠紙，建造一條安全

的「行車天橋」。各位「小小工程師」發揮團隊合作精神及創意，所有參加者均樂在其中。 

 

 



 
 

 



 

 
 

 


